

# BLR Bestyrelsesmøde - Torsdag den 27. april 2023, kl. 18:30

Kageturnus:  
Marts: Tine  
April: Jens  
Maj: Majbritt LM  
Juni: Pernille  
August: Majbritt GL  
September: Annette  
Oktober: Malene  
November: Mai-Britt L  
December: Julefrokost

**Medlemmer:** Jens, Tine, Majbritt L, Pernille, Majbritt GL, **Afbud:**  
Annette, Malene  
**Suppleanter:** Mai-Britt L, Nicole

<b>Punkt 1</b>	<b>Godkend referat fra sidst</b>	Gennemgang (5 min)	Jens
Referat	Godkendt		
<b>Punkt 2</b>	<b>Udestående opgaver fra tidligere møder</b> Se liste under dagsorden...	Gennemgang (5 min)	Jens
Referat	Gennemgået		
<b>Punkt 3</b>	<b>Økonomi</b> <ul style="list-style-type: none"><li>Forsikringer – skal vi have et nyt forsikringstilbud fra andet forsikringsselskab – nuværende udløber pr. 1. juni 2023</li></ul>	Orientering (5 min)	Fast punkt
Referat	Majbritt LM får et nyt forsikringstilbud hjem fra både nuværende og evt. nyt forsikringsselskab.		
<b>Punkt 4</b>	<b>Til og fra personalet</b>	Orientering (10 min)	Fast punkt
Referat	Staldmand vil gerne have ryddet løst hør fra markerne. Jens laver et opslag på opstalde gruppen. Ønske fra Ridefys om fritstående døråbner – Jens får tilbud fra Elektriker, som drøftes næste møde.		
<b>Punkt 5</b>	<b>Elevheste</b> <ul style="list-style-type: none"><li>Udstyr til elevheste</li><li>Orientering om nyt foder til Jack og Tabi</li><li>Orientering om Kaj og Maggie i elevskolen</li><li>Elevheste uden part – forslag om weekend hold, voksne</li></ul>	Orientering (10 min)	Fast punkt
Referat	Orientering taget til efterretning		
<b>Punkt 6</b>	<b>Privat stald</b>	Drøftelse (10 min)	Fast punkt
Referat	Ingen input		
<b>Punkt 7</b>	<b>Medlemmer har ordet</b>	Drøftelse (10 min)	Fast punkt
Referat	Ingen input		
<b>Punkt 8</b>	<b>Ridehal</b> <ul style="list-style-type: none"><li>Bund i ridehal – skal vi have den afrettet?</li></ul>	Drøftelse (10 min)	Majbritt GL
Referat	Majbritt bestiller afretning af ridehallen og får pris på at få lavet dræn på siden af ridehallen mod p-pladsen.		
<b>Punkt 9</b>	<b>Vaskeplads</b> <ul style="list-style-type: none"><li>Tilbud fra Frank Thomsen</li><li>Drøftet og videreført fra marts mødet</li></ul>	Drøftelse (10 min)	Majbritt GL
Referat	Majbritt LM får 2-3 tilbud hjem fra andre kloakmestre for at finde den bedste løsning/pris – Jens bistår med teknisk assistance. Punktet tages med på august mødet		
<b>Punkt 10</b>	<b>Sommerferieplan – pasning af elevheste</b>	Drøftelse (15 min)	Majbritt LM
Referat	Udsættes til næste møde		

<b>Punkt 11</b>	<b>Klubhold – onsdag</b> • Ny underviser søges fra oktober	Drøftelse (15 min)	Majbritt GL
Referat	Drøftet		
<b>Punkt 12</b>	<b>Elevskolecup 2024</b>	Drøftelse (10 min)	Majbritt LM
Referat	Der er enighed om at hvis der er elever og heste-kapacitet til det, kan der stilles to hold på til elevskolecup 2024		
<b>Punkt 13</b>	<b>Håndtering af Sociale medier – Facebook/Instagram</b>	Drøftelse (10 min)	Pernille
Referat	Pernille er fremover SoMe ansvarlig for facebook/Instagram Ny retningslinje for Sociale medier lægges hjemmesiden og på facebook (under menuen om). Stævneryttere opfordres til at indmelde resultater og sende billeder fra stævner.		
<b>Punkt 14</b>	<b>Evaluerings af BLR dag</b>	Drøftelse (10 min)	Pernille
Referat	Forældre opfordres til at deltage i BLR dag sammen med deres børn Dato på næste BLR dag skrives på faktura i august og der ophænges opslag i stalden		
<b>Punkt 15</b>	<b>Planlægning af kommende aktiviteter</b> 20. maj, Elevskolecup på hjemmebane 3. – 4. juni, Dressur stævne 18. juni, Ridecamp 23. – 25. juni, Ridelejr	Drøftelse (10 min)	Fast punkt
Referat			
<b>Punkt 16</b>	<b>Gennemgang af kalender</b>	Drøftelse (5 min)	Fast punkt
Referat	Udgår fremover		
<b>Punkt 17</b>	<b>Eventuel</b>	Ordet frit (15 min)	Fast punkt
Referat	Drøftet		
<b>Punkt 18</b>	<b>Punkter til kommende møde</b>	Drøftelse (5 min)	Fast punkt
Referat	Boksleje Sommerferieplan August – Tilbud vedr. vaskeplads		

### Udestående opgaver fra tidligere møder:

HVAD	HVEM	STATUS
<b>Januar</b>		
CHR registeret – Indberetning og evt. få fornyet opstalders kontrakter	Annette	Igangværende
<b>Februar</b>		
Udskiftning af nederst del af barrieren – Priser	MajBritt GL	Igangværende Jem og fix fonden er søgt Projekt i gang til august
<b>Marts</b>		
Ny fodervagt pr. 1. maj	Jens	Igangværende
Plan for udlukning/mugning/fodring og Baneservice, 2. – 9. maj	Jens Hardy muger og fodre på lukker heste ud. Baneservice fordeles mellem Jacob og Jens	Igangværende
Regler for brug af faciliteter - heste udefra	Mai-Britt – opdater tekst på hjemmeside + giv besked til dem med egen hest, at der et et ny "reglsæt" + QR kode til ophæng i ridehal	Igangværende
Fremtidig håndtering af markfordeling	Skulle have været drøftet på markfordelingsmødet med opstaldere	

Fra stævneudvalget, ønske om: <ul style="list-style-type: none"> <li>• Dommertårn</li> <li>• Persiener i sekretariat</li> <li>• Højtaler og mikrofon</li> <li>• Dommertårn på udendørsbane</li> </ul>	Højtaler projektet bliver udført i august, hvis der er budget til det.	
<b>April</b>		
Nyt forsikringstilbud fra nuværende og et andet forsikringsselskab	Igangværende	Majbritt LM
Elevheste uden part – forslag om weekend hold, voksne	Igangværende	Majbritt GL
Afretning af bund i stor ridehal + dræn langs p-pladsen	Igangværende	Majbritt GL
Ønske fra Ridefys om fritstående døråbner – Jens får tilbud fra Elektriker, som drøftes på næste møde.	Igangværende	Jens